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Geachte Gemeenteraad, Burgemeester en Wethouders 

Wij willen bezwaar aantekenen tegen het plan van wethouder Kersbergen om begin juni aan de raad 

het voorstel te doen om de NABO naast de Dubbele Wiericke in Nieuwerbrug definitief af te sluiten. 

Al eerder hebben wij als WIN (Werkgroep Innovatie Nieuwerbrug) een brief geschreven over het 

wandelpad langs de Dubbele Wiericke, dat ook over de onbeveiligde spoorovergang loopt. Het is al 

heel lang een wandelpad dat tevens een onderdeel is van het landelijke wandelnetwerk. 

Veel inwoners van Nieuwerbrug hebben in de loop der jaren gebruik gemaakt van dit wandelpad. 

Helaas moeten alle onbewaakte overgangen in Nederland gesloten worden. Daarom zijn wij al jaren 

geleden begonnen om alternatieven te vinden. Ook wandelvereniging TeVoet is hier al jaren zeer 

actief mee bezig. 

Nu is het eindelijk zover dat de Gasunie heeft ingestemd met een alternatief, de provincie wil 

meedenken en meewerken, het Waterschap is het ook eens met de oplossing, Prorail wil ook een groot 

gedeelte betalen. Alleen vanuit de gemeente komt het bericht dat de wethouder en zijn ambtenaren nu 

de overweg definitief willen sluiten zonder dat er een alternatief is gekomen voor de inwoners van 

Nieuwerbrug en de wandelaars van wandelverenigingen. Terwijl er overal projecten opgestart worden 

waarin gezegd wordt dat de mens meer moet gaan bewegen, de recreatie bevorderd moet worden, 

wordt hier een belangrijke route aan de openbaarheid onttrokken. En er is geen alternatief voor de 

mensen in Nieuwerbrug om een ander rondje te lopen dat ongeveer even veilig en even lang is. We 

kunnen dan alleen maar heen en weer lopen langs drukke fietspaden en veel autoverkeer. 

Er wordt door de TeVoet al lang aan de wethouder gevraagd om een bijeenkomst te organiseren 

waarin alle bovengenoemde disciplines aanwezig kunnen zijn, zodat er gezamenlijk en door samen te 

werken tot een goede oplossing gekomen wordt. Door samen te werken en elkaars standpunten te 

horen, kan er een goed plan tot stand komen. 

Na onze vorige brief en de inspraak van TeVoet is toen door de Raad besloten om het besluit om de 

overgang aan de openbaarheid te onttrekken, weer terug te draaien. Maar nu wil de wethouder het toch 

weer in de raad brengen, met de argumentatie van oude (achterhaalde) gegevens en zonder goed 

alternatief voor de wandelaars. Wij begrijpen dat er weinig geld is bij de gemeente, maar Prorail wil 

een gedeelte betalen, bij de afdeling recreatie van de provincie zal ook wel geld te vinden zijn. Bij de 

Europese Unie zal vast ook wel een potje gevonden kunnen worden als er goed naar gezocht wordt. 

Ook als er samengewerkt wordt met het onderhoud/werk van Prorail kunnen de kosten lager zijn dan 

voorgesteld wordt. En misschien zijn er goedkopere alternatieven, die echter niet boven tafel komen 

als er geen gezamenlijk overleg komt. 

Omdat er nu blijkbaar niet gehandhaafd kan worden, kan er ook een Verkeersbesluit opgesteld 

worden, waarbij de overgang tijdelijk gesloten wordt. Dan kan er volgens de wet wel gehandhaafd 

worden en dat is een beter alternatief dan de overgang definitief te sluiten. Want in dat geval zijn wij 

bang dat wij en de overige wandelaars nooit meer over dit speciale, eeuwenoude pad zullen kunnen 

wandelen.  
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